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Geachte heer Plasterk, 

 

Naar aanleiding van de mededeling van de Europese Commissie “Een strategisch Europees ka-

der voor internationale samenwerking op het gebied van wetenschap en technologie”, 

(COM(2008) 588) willen de leden van de CDA-fractie van de commissie voor Onderwijs, Cultuur 

en Wetenschapsbeleid de intentie tot uitbouw van de internationale samenwerking in deze on-

dersteunen. Dit zal zeker de internationale dimensie van de Europese Onderzoeksruimte (EOR) 

versterken, en door middel van grotere integratie en grensoverschrijdende coördinatie van on-

derzoeksinvesteringen zal het concurrentie vermogen van Europa worden verhoogd. Het Euro-

pese Kaderprogramma is daar een goed voorbeeld van. Om echter de schaal te bereiken die nu 

ten aanzien van de EOR wordt voorgesteld, zal er stevig vanuit Brussel gestuurd moeten wor-
den. In dit samenwerkingsverband participeren niet alleen de EU en de EU-lidstaten, maar ook 

bedrijven, vaak multinationals en kennisinste llingen. 

 

Ook nu wordt door kennisinstellingen nationaal en internationaal samengewerkt, vaak met fi-

nanciële ondersteuning van grote bedrijven. Het grote probleem wat hierbij speelt is de regeling 

rondom het intellectuele eigendom en de daaraan op termijn verbonden revenuen. Kennisinste l-

lingen komen daar vaak bekaaid vanaf. Vandaar dat kennisinstellingen nu zelf vanuit een uni-

versita ire holding patenten proberen te vermarkten met wisselend succes. Zelfs in de tripartiete 

overeenkomsten die in Nederland zijn opgestart ter versterking van de kenniseconomie, trekken 

de kennisinstellingen vaak aan het kortste eind wat betreft de toekenning van het percentage 

intellectueel eigendom. Dit zou op de langere termijn een negatief effect kunnen hebben. 

 

De leden van de CDA-fractie vinden dan ook dat de paragraaf die over het intellectueel eigen-

dom gaat erg summier en beschrijvend van karakter is. Een meer diepgaande uitwerking van 

het probleem rondom het intellectuele e igendom zou hier op zijn plaats zijn geweest, gegeven 
het bovenstaande, maar ook gegeven de verschillen in wetgeving tussen de verschillende lidsta-

ten ten aanzien van het universitair en hoger onderwijs. Wij zouden het kabinet willen vragen 

dit onder de aandacht te brengen in de diverse ambtelijke en politieke fora voor Europese  be-

sluitvorming over deze Mededeling, en te streven naar een nader onderbouwde kaders. De le-
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den wachten een bericht over de voortgang van de besluitvorming en de mogelijke realisering 

van een nadere onderbouwing van de paragraaf over intellectuele eigendom met belangstelling 

af. 

 
Hoogachtend, 

 

De griffier van de commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschapsbeleid, 

 

 

 

Warmolt de Boer 

  

 


